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Opis założeń przedsięwzięcia  
Apple Paple 2015

Dokument ten jest integralną częścią Umowy Obligacji 
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SPIS TREŚCI
Czym jest Apple Paple? 

Kto stoi za Apple Paple? 

Co do tej pory osiągnęliśmy jako Apple Paple? 

Plany na rok 2016. 

Oferta obligacji Apple Paple (rocznik 2015)  

Aneks

dla Twojej wygody - linki są klikalne
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…A JEŚLI NIE MASZ CZASU TO W SKRÓCIE:

Oferujemy 110 obligacji po 9 tys. 
PLN każda oprocentowana  
10% rocznie zabezpieczone w 
towarze (504 butelek wina) 
Obligacje są ofertą, która pozwoli 
zwiększyć skalę biznesu - a dokładnie 
wyprodukować ilościowo 15 x większy 
rocznik wina Apple Paple (2015 vs 
2014) - pierwszego na rynku 
polskim jabłkowego wina premium.
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CZYM JEST 
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CZYM JEST APPLE PAPLE?

• to pierwsze na polskim rynku 
„wino markowe”/premium (wg 
regulacji prawnych EU/Polski) 
produkowane z jabłek  
w tradycyjnym procesie winiarskim  
(m.in. sok do fermentacji jest wyciskany 
bezpośrednio z wyselekcjonowanych odmian 
jabłek, wino leżakuje conajmniej 6 miesięcy)
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CZYM JEST APPLE PAPLE?

to POLSKIE wino:  
z polskich jabłek 
produkowane przez 
niezależną polską firmę 
fascynatów wina 
jabłkowego.
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CZYM JEST APPLE PAPLE?

• jest to wino markowe*  
z zawartością alkoholu 11%,  
o szlachetnym smaku 
wydobywanym przez 6 
miesięcy leżakowania  
(w przeciwieństwie do cydru, który ma ok. 5% 
i produkowany jest zwykle w kilka tygodni…) 
 
„smak nie dający się porównać do 
niczego innego”… (kupujepolskieprodukty.pl)
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* wg ustawy Ustawa o Winiarstwie z dnia 12.05.2011 (Dz.U. 2011 nr 120 poz. 690)
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CZYM JEST APPLE PAPLE?

• jest to wino, które już  
stało się legendą  
(na razie w Warszawie…)
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CZYM JEST APPLE PAPLE

DLA SPECJALISTÓW?

• oto co pisali o naszym winie specjaliści:

„Sensacja! Na rynek trafiło „pierwsze polskie 
wino jabłkowe klasy premium”. Nie cydr, tylko po 
Bożemu sfermentowane do 11% wino z soku 
jabłkowego. Czyli jabol, aczkolwiek w tym 
przypadku jest to raczej „jabol de luxe”. Co za 
pomysł!? Ale mniejsza o pomysł, co za 
wykonanie!” (…) Mamy sukces! Udało się 
zrobić naprawdę ciekawe, smaczne, wysokiej 
jakości wino owocowe. Ja do „Papli” z 
pewnością chętnie wrócę.

Wojciech Bońkowski, 
Winincjatywa.pl,  
najbardziej  
opiniotwórcze 
medium o winach
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CZYM JEST APPLE PAPLE

DLA SPECJALISTÓW?

• oto co pisali o naszym winie specjaliści:
„W nasze ręce trafiły dwie butelki wina jabłkowego. Jest 
to na tyle interesujący napitek, że zamieszczamy 
dwugłos w jego sprawie. Dwugłos, co ważne bardzo 
zgodny, więc momentami brzmi jak kanon. 

Karolina: W każdym razie ciekawy produkt – z nosem 
pełnym jabłkowej beczki i szarlotki bez cynamonu. W 
ustach delikatne, bardzo lekka kwasowość i schłodzone 
wprost się prosi o wypicie podczas upałów. 

Łukasz Ostrowski: Napiszę krótko: dobre. Nie ma 
w nim ostrej kwasowości, jest aromat i smak starych, 
tradycyjnych odmian jabłek, uzupełniony delikatnym 
posmakiem dębiny, treściwe. Wszystko bardzo ładnie 
współgra.  

dotrzechdych.pl 
popularny portal winiarski  
skupiający się na winach  

dostępnych cenowo
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CZYM JEST APPLE PAPLE

DLA SPECJALISTÓW?

• oto co pisali o naszym winie specjaliści:
„…przyjemnie sączyć to jabłkowe cudo, zwłaszcza, gdy 
dodać do niego kostkę lodu i odrobinę wody gazowanej. 

Co jednak z mojej perspektywy najistotniejsze – 
fantastycznie patrzeć, jak w Polsce wyrastają 
coraz to nowe inicjatywy, pomysły, projekty – 
tworzone przez ludzi z pasją. Fajnie, że ci ludzie opierają 
się na tym, co nasze własne – na łatwo dostępnych, 
uświęconych wielowiekową tradycją polskich jabłkach. 
Rewelacyjnie, że ci ludzie potrafią swój produkt stworzyć 
nowatorski wizerunek marki, włączając w to odniesienia do 
street artu i pięknie zaprojektowane butelki. Trzymam kciuki za 
powodzenie projektu, i po cichu liczę, że znajdzie się też 
miejsce dla linii wytrawnej.”

naturalniewino.wordpress.com 
popularny blog o winach 

Agaty Szuckiej
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KTO STOI ZA APPLE PAPLE?

Za tym produktem stoją konkretni ludzie, a nie anonimowa korporacja.  
Możesz do nas napisać, możesz do nas zadzwonić, możesz się z nami spotkać i porozmawiać.  
Jesteśmy firmą, która zbudowana została na pasji jej założycieli i kilku znajomych, którzy w nią zainwestowali.  
Obaj mamy ponad 15-letnie doświadczenie w marketingu i reklamie, tworzeniu nowych produktów i marek dla 
największych światowych korporacji. Tym razem robimy to na własny rachunek.

Jarek GoławskiRafał Pawliński
przeczytaj notkę biograficzną przeczytaj notkę biograficzną 

rafal.pawlinski@winojablkowe.pl jarek.golawski@winojablkowe.pl

+48 737 475 473 +48 600 067 043
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CO OSIĄGNĘLIŚMY W 2015
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CO OSIĄGNĘLIŚMY W 2015 

- ZAŁOŻENIA

• Jako, że wchodziliśmy na rynek z czymś 
kompletnie nowym, to naszym głównym 
założeniem było sprawdzenie 
sensowności biznesowej konceptu 
„wina jabłkowego klasy 
premium” (szczególnie, że tradycja win 
jabłkowych od lat 60-tych to tylko tanie 
„jabole”…) 

• Postanowiliśmy przeprowadzić roczne 
„badanie rynkowe” na żywym organizmie, 
jakim była nasza nowa firma, chcąc 
sprawdzić czy koncept „zaskoczy”. 
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CO OSIĄGNĘLIŚMY W 2015 

- ZAŁOŻENIA

przyjęliśmy kilka założeń (adekwatnych do 
naszych ówczesnych możliwości): 

• tworzymy nową markę, 100% profesjonalnie (na tym się 
znamy, robimy to zawodowo od 15 lat) 

• opieramy się na badaniach rynkowych i konsumenckich 
(ilościowych i własnych badaniach jakościowych) 

• wprowadzamy ją na ograniczonym rynku (Warszawa i okolice), 
ale nie ograniczamy się, jeśli wejdziemy we współpracę z sieciami 

• prowadzimy tylko marketing partyzancki (guerilla marketing)  
- z bardzo ograniczonym budżetem wynoszącym 15 tys. PLN na 
cały rok…Wyszliśmy z założenia, że produkt musi się obronić sam 
tylko przy niewielkim wsparciu zasięgowym.

15
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CO OSIĄGNĘLIŚMY W 2015 

- REALIZACJA: BADANIA

• Przeprowadziliśmy gruntowną analizę rynku, konkurencji, 
strategii komunikacji win na różnych rynkach i poziomach 
cenowych itp. 

• Stworzyliśmy strategię marki - w tym optymalną grupę 
celową, pozycjonowanie, założenia komunikacyjne itp. 

• Przeprowadziliśmy badanie ilościowo-jakościowe na 
najlepszą nazwę dla naszego wina 

• Logotyp i etykietę wina zaprojektowała jedna z 
najlepszych na rynku projektantek opakowań - Ania 
Hołysz (http://designbynuno.blogspot.com/) 

• Kilka propozycji etykiet przebadaliśmy ponownie w 
badaniu ilościowo-jakościowym (Rafał to specjalista 
od badań rynkowych od 13 lat). Wybraliśmy zwycięską 
etykietę.
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CO OSIĄGNĘLIŚMY W 2015 

- RECEPTURA WINA

• Opracowując smak wina oraz 
optymalną zawartość cukru 
współpracowaliśmy z zawodowymi 
somelierami, doświadczonymi 
technologami oraz przeprowadziliśmy 
badania ilościowe na kilku 
wyprodukowanych próbkach testowych

17
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CO OSIĄGNĘLIŚMY W 2015 

- RECEPTURA WINA

• Wypracowana receptura 
została dokładnie 
przebadana przez 
certyfikowany instytut 
biotechnologii przemysłowej 
(zgodnie z certyfikacją PCA, 
ILAC-MRA)
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CO OSIĄGNĘLIŚMY W 2015 

- MARKA APPLE PAPLE

• stworzyliśmy nową markę - Apple Paple:  
Zrobiliśmy to profesjonalnie - opracowując 
szczegółową strategię marki, jej komunikację 
i pozycjonowanie na rynku. Koncept 
przebadaliśmy i wdrożyliśmy komunikacyjnie.

19
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MARKA APPLE PAPLE
• Apple Paple, to marka czasów „Kultury Remixu”, kultury „Wielkiego Jabłka”, 

mieszania się idei, kultur, pomysłów na życie. Marka, która opiera się na 3 
uniwersalnych wartościach bliskim współczesnym, aktywnym ludziom z dużych i 
mniejszych miast: jakości, otwartości i wolności. Jako marka planujemy 
wspierać kreatywność Polaków w obszarze kultury miejskiej i niezależnej sztuki: 
artystów multimedialnych, performerów, muzyków, designerów itp. 

• Apple Paple w ramach swojej misji wspierania 
miejskiej sztuki niezależnej będzie przeznaczać 
5% swojego zysku na takie właśnie cele 
(wymóg zapisany w Umowie Wspólników Spółki).
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CO OSIĄGNĘLIŚMY W 2015 

- REALIZACJA

• Po opracowaniu marki, opakowania i receptury 
wina… 

• …za zgromadzone pieniądze wyprodukowaliśmy 
„testowe” 5164 butelek wina, które 
postanowiliśmy wprowadzić na rynek warszawski.

21
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CO OSIĄGNĘLIŚMY W 2015 

- SPRZEDAŻ

• Dzięki efektowi nowości, wyrazistej 
marce, no i jakości samego 
produktu (smak, który się kocha od 
pierwszego łyku), w dość szybkim 
czasie Apple Paple znalazło się w 
sprzedaży w dobrych 
warszawskich barach i klubach 
oraz w kilkudziesięciu sklepach 
alkoholowych, składach 
winnych itp. 
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CO OSIĄGNĘLIŚMY W 2015 - SPRZEDAŻ 


SKLEPY ALKOHOLOWE PREMIUM
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CO OSIĄGNĘLIŚMY W 2015 - SPRZEDAŻ  


SIEĆ SPECJALISTYCZNA 
WINESTORY
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CO OSIĄGNĘLIŚMY W 2015 - SPRZEDAŻ  


BARY, CLUBY, RESTAURACJE, 
EVENTY
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CO OSIĄGNĘLIŚMY W 2015 - SPRZEDAŻ  


PORT LOTNICZY MODLIN
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CO OSIĄGNĘLIŚMY W 2015 - SPRZEDAŻ  


SIEĆ DELIKATESOWA

PIOTR I PAWEŁ (80 SKLEPÓW)
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CO OSIĄGNĘLIŚMY W 2015 - SPRZEDAŻ  


DYSTRYBUTORZY HURTOWI

• Filipmerynos (dystrybutor na terenie 
Warszawy, dystrybucja m.in. marek: 
Club Mate, Fritz Kola) http://
www.filipmerynos.pl/   

• Dolio Vini (dystrybutor na terenie 
Trójmiasta) http://doliovini.pl/  

• WineOnline - (ogólnopolski 
dystrybutor) http://www.wineonline.pl/
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MARKETING 2015
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MARKETING 2015  
- FACEBOOK/YOUTUBE

Uruchomiliśmy fanpage „ApplePaplewine” na 
Facebooku oraz kanał video na YouTube.
Oba narzędzia targetowaliśmy tylko na teren 
Warszawy (pamiętajmy, że na cały marketing w 
2015 wydaliśmy mniej niż 15 tys. PLN). Mimo to 
zbudowaliśmy społeczność bardzo 
zaangażowanych fanów, którzy pomogli nam 
wypromować markę na terenie Warszawy.  Znamy 
potencjał mediów społecznościowych w kontekście 
naszej marki. Będzie on z pewnością wykorzystany w 
2016 roku, kiedy będziemy mieli na to większy 
budżet :)
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MARKETING 2015 - KONKURSY

Przeprowadziliśmy wspólnie z warszawskim Art-barem 
„Latawiec” konkurs na nazwę drinka na bazie Apple 
Paple przygotowanego przez głównego barmana Karola. 

Konkurs był szeroko reklamowany w mediach 
społecznościowych kampanią zasięgową wspartą materiałami 
video. W drodze głosowania internautów i wyboru Karola - 

wygrała nazwa „ Wilgotna Jabłonka”
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MARKETING 2015 - BTL

32

plakaty

roll-ups akcje promocyjne

ulotki wkładki do 
menu
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MARKETING 2015 - LODY APPLE PAPLE

Robiliśmy lody z naszego wina w najlepszej warszawskiej lodziarni- „Ulica 
Baśniowa”. Lody „kręcone” były przy pomocy klasycznej, przedwojennej maszyny.
Obecnie nasze lody są dystrybuowane do wybranych warszawskich lokali.
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MARKETING 2015 

- PRZYJĘCIE DO „KLUBU INTEGRACJI 

EUROPEJSKIEJ”

We wrześniu 2015 zostaliśmy przyjęci  
do Klubu Integracji Europejskiej.  
Owocuje to już dziś kontaktami pomocnymi przy 
planowanym na 2016 rok eksporcie na rynki EU  
oraz USA.
Nie musimy mówić, że nasze wino podawane 
podczas gali smakowało wszystkim.
34
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MARKETING 2015 - SPONSORING 
„FRESHFACES 2015”

W październiku byliśmy sponsorem gali finału międzynarodowego konkursu nowych twarzy w branży 
modelingu - Fresh Faces Poland 2015. Jedną z nagród głównych był kontrakt z największą międzynarodową 
agencją Elite Models. Członek Jury z Elite Models USA (Trecey Cunningham, szef dywizji New Faces) 

zakochał się w naszym winie. To dobrze rokuje na przyszły rok w kontekście eksportu do USA.
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MARKETING 2015 - MEDIA O NAS

Wywiad z Rafałem Pawlińskim na temat 
historii powstania marki, niespodziewanej 
skali sukcesu rynkowego, planów na 
przyszłość marki Apple Paple. 

Natemat.pl to platforma dziennikarstwa 
społecznościowego, Nr 1 w Polsce. Jedno z większych  
i wciąż najszybciej rosnących mediów opiniotwórczych  
i lifestylowych.

http://firlej.natemat.pl/153153,dobre-bo-polskie
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MARKETING 2015 - MEDIA O NAS

LA VIE MAGAZINE to 180 stron o kulturze w najróżniejszych jej przejawach, począwszy od sztuki i mody, 
a na architekturze, motoryzacji, designie i kulinariach kończąc.  

W 3. numerze tego magazynu artykuł o Apple Paple - historii powstania, pomysłodawcach, planach.

8 4 8 5L A V I EL A V I E

D O B R E  B O  P O L S K I E

Po d o b n o  C l a u d i u s  G a l e n u s ,  n a d w o r ny  l e k a r z 
c e s a r z y  r z y m s k i c h ,  t w i e r d z i ł ,  ż e  w i n o  j a b ł ko w e 
p o m a g a  n a  w s z y s t k i e  d o l e g l i w o ś c i .  P raw d a  t o 
c z y  n i e ,  f a k t e m  j e s t ,  ż e  d o b r e j  k l a s y  w i n o  j a b ł ko -
w e  m o ż e  być  ź r ó d ł e m  n i e z a p o m n i a nyc h  w ra ż e ń 
s m a ko w yc h .  U d o w o d n i l i  t o  t w ó r c y  i  p r o d u c e n c i 
p ó ł w y t raw n e g o  w i n a  A p p l e  Pa p l e ,  k t ó r e  p o  p ó ł -
r o c z ny m  l e ż a ko w a n i u  w  c z e r w c u  t ra f i ł o  p o  ra z 
p i e r w s z y  d o  d o b r yc h  w a r s z aw s k i c h  i  p o d s t o ł e c z -
nyc h  s k l e p ó w  w i n nyc h .  S o m m e l i e r z y  t w i e r d z ą , 
ż e  s m a k  j e g o  j e s t  h a r m o n i j ny  i  d ł u g i ,  p r z y p o m i n a 
b i a ł e  w i n a  z  w i n o g r o n  s z c z e p ó w  C h e n i n  b l a n c  
i  S e m i l l o n . 

–  P o m y s ł  n a  A p p l e  P a p l e  n a r o d z i ł  s i ę  w  N i k a ra -
g u i  –  w s p o m i n a  R a f a ł  Pa w l i ń s k i ,  k t ó r y  n i e  t y l ko 
w y m y ś l i ł  n o w y  p r o j e k t ,  a l e  t e ż  z a j m u j e  s i ę 
p r o d u kc j ą  w i n a ,  s p r z e d a ż ą ,  l o g i s t y k ą  i  b a d a n i a -
m i  r y n ko w y m i .  –  P o  k i l k u  l a t a c h  p ra c y  w  j e d n e j 

z  ko r p o ra c j i  p o s t a n o w i ł e m  z r o b i ć  s o b i e  r o c z n e 
w a k a c j e  n a  p o d r ó ż o w a n i e  p o  ś w i e c i e .  Kt ó r e - 
g o ś  d n i a  w  j e d n y m  z  n i k a ra g u a ń s k i c h  s k l e p ó w 
k u p i ł e m  w i n o  z  m a n g o .  Te  o w o c e  s ą  t a m  
t a k  p o p u l a r n e ,  j a k  u  n a s  j a b ł k a .  I  k i e d y  p o p i j a -
ł e m  m a n g o w e  w i n o ,  z a s t a n o w i ł e m  s i ę :  
W ł a ś c i w i e  d l a c z e g o  w  P o l s c e  n i e  m a  w i n a  
j a b ł ko w e g o ?

Kt o ś  p o w i e :  J a k  t o  n i e  m a ?  A  j a b o l e ? !  A  w i ę c 
n i e !  J a b o l e ,  k t ó r e  z n a n e  s ą  w  P o l s c e  o d  l a t  6 0 .  
i  n a  c z e ś ć  p o r u c z n i k a  K l o s s a  n a z y w a n e  b y ł y 
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j u ż  n i e  s ą  u p raw i a n e  n a  c e l e  ko m e r c y j n e .  D l a 
s t w o r z e n i a  u n i k a t o w e j  r e c e p t u r y  w i n a  i  z a p r o -
j e k t o w a n i a  p r o c e s u  p r o d u kc y j n e g o  ko n s u l t o w a l i 
s i ę  z  f a c h o w c a m i  z  b ra n ż y  w i n i a r s k i e j  i  p r o f e s j o -
n a l ny m i  s o m m e l i e ra m i .  Z a d b a l i  t e ż  o  t o ,  by  i c h 
w i n o  by ł o  s k a l o w a n e ,  c o  z n a c z y,  ż e  w s z y s t k i e 

r o c z n i k i  p o w i n ny  s m a ko w a ć  n i e m a l  i d e n t yc z n i e , 
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TEKST:  JA D W I G A  N A L E Ż Y TA

Z  JA B Ł O N I
H I S TO R I A  W I N A  JA B Ł KO W E G O  J E S T  TA K  S TA R A  JA K …   JA B Ł K A . 

A Ż  T RU D N O  Z ROZ U M I E Ć ,  D L AC Z E G O  W  P O L S C E ,  W  K TÓ R E J  P RO D U K U J E  S I Ę 
N AW E T  T R Z Y  M I L I O N Y  TO N  JA B Ł E K  RO C Z N I E ,  N I E  B Y Ł O  D O  T E J  P O R Y  Ż A D N E G O 

M A R KO W E G O  W I N A  Z  T YC H  O W O C Ó W.  J U Ż  J E S T ! 

Wino Apple Paple  świetnie sprawdza się nie tylko solo,  ale także  
w drinkach. Na zdjęciu koktaj l  alkoholowy Green. 

Pomysłodawca pierwszego polskiego markowego wina jabłkowego 
Rafał Pawliński . 
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MARKETING 2015 - MEDIA O NAS

Miesięcznik Własny Biznes FRANCHISING to pismo poświęcone tematyce inwestowania we własny biznes. Skierowane jest do właścicieli 
małych i średnich firm oraz do osób, które dopiero szukają dobrego pomysłu na biznes. Miesięcznik jest wydawany w kilku krajach europejskich. 

„Winne Życie polskich jabłek” to artykuł o Apple Paple w kontekście powstania firmy, modelu biznesowego.  
W artykule zamieszczamy także informację o planowanej emisji obligacji Apple Paple. 
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WINNE ŻYCIE 
polskich jabłek

Wino z jabłek nie musi być „jabolem”. Taką tezę postanowili udowodnić 
Rafał Pawliński i Jarosław Goławski i stworzyli półwytrawne wino jabłkowe, 
produkowane zgodnie ze sztuką winiarską. Właśnie ruszają na podbój kraju. 

– Zastanawiam się od lat, czemu nikt 
w Polsce nie robi porządnego wina 
z jabłek. Przecież to mógłby być nasz 
topowy polski produkt, hit ekspor-
towy – gdybał kiedyś mój sąsiad, 
amator dobrych win i smacznej 
kuchni. Kilka dni temu pokaza-
łam mu butelkę z etykietą „Apple 
Paple” (wym. aplepaple – przyp. 
red.). Polskie wino, z polskich ja-
błek. Półwytrawne, żaden „jabol”.

Pod słońcem Nikaragui
Rafał Pawliński i Jarosław Goławski 

kilkanaście lat przepracowali w  du-
żych firmach, związanych z marke-

tingiem. Aż w końcu powiedzieli 
„dość”. – W pewnym momencie 
postanowiłem coś mienić w swo-
im życiu. Na wiele miesięcy 
wyjechałem i to daleko, do Ni-
karagui – opowiada Rafał Paw-
liński. – Któregoś dnia, w nie-
wielkim miasteczku, znalazłem 

wino z mango. Wyprodukowane 
przez małą przetwórnię, z  lokal-

nych owoców. Mango w Nikaragui 
rośnie tak, jak u nas jabłka. Piłem to 

wino i zadawałem sobie pytanie – cze-
mu w Polsce nie ma porządnych win 
z jabłek?
 Pytanie powróciło kilka miesięcy 
później, gdy Rafał Pawliński był już 
w Polsce i szukał pomysłu na to, co da-
lej mógłby robić zawodowo. Nie chciał 
wracać do poprzedniej pracy. 
 – Wtedy spotkałem Jarka. Był na po-
dobnym etapie życia – mówi. – Opo-
wiedziałem mu o swoim pomyśle na 
markowe wino jabłkowe, które moim 
zdaniem mogłoby się stać świetnym 
polskim produktem eksportowym. 
Spodobało mu się. 
 Była już połowa 2014 roku, więc 
musieli się spieszyć. Wino robi się raz 
w  roku, gdy dojrzeją owoce. Pano-
wie od razu założyli, że sami nie będą 
zajmować się produkcją, bo do tego 
potrzebna jest linia technologiczna 
i przede wszystkim fachowe umiejęt-
ności – a oni obaj z branżą winiarską 
związani byli tylko jako smakosze do-
brych trunków. Do jesieni musieli więc 
znaleźć producenta i przede wszystkim 
dopracować recepturę. Wiedzieli, cze-
go chcą – miało to być półwytrawne 
wino, leżakowane, czyli takie, które kil-
ka miesięcy spędzi w kadziach. Trzy-
krotnie dostawali od producenta prób-
ki, zrobione z różnych gatunków jabłek. 
Testowali i odsyłali. Aż w końcu udało 
się uzyskać smak, który ich zadowolił. 
 – Wiedzieliśmy, że i tak nie oddaje 
on efektu, jaki osiągnie wino po pół-
rocznym – bo taki okres założyliśmy 
– leżakowaniu w stalowych kadziach 
– dodaje Rafał Pawliński. – Ale trze-
ba było podjąć ryzyko. Postanowiliśmy 
wyprodukować partię testową.

Z butelką w plecaku
Do produkcji wina wybrano trzy ga-
tunki polskich jabłek: delikates, szam-
pion i gala. Proces fermentacji trwał 
prawie miesiąc. Później wino na kolej-
ne sześć miesięcy trafiło do kadzi. A co 
w tym czasie robili jego „ojcowie”? – 
Pracowaliśmy nad opakowaniem: bu-
telką, etykietą, logotypem – mówi Rafał 
Pawliński. – I oczywiście nad nawiązy-
waniem kontaktów, które pomogłyby 
nam później w dystrybucji. 
 Z tym było najtrudniej. Dla Polaków 

wino jabłkowe to po prostu „jabol” – 
trunek wątpliwej jakości, o  podłym 
smaku, tani i poniewierający po ulicach 
panów o równie wątpliwej reputacji. 
Jak przekonać właścicieli i menedże-
rów lokali i sklepów, że może być ina-
czej? I przede wszystkim – jak przeko-
nać klientów? – Bez butelki wina w ręku 
znalezienie odbiorców zwyczajnie było 
niemożliwe – przyznaje Rafał Pawliń-
ski. 
 Kiedy więc wreszcie dostali tę pierw-
szą butelkę, wiosną tego roku, otwierali 
ją trzęsącymi się (z emocji) rękami. Ale 
efekt ich zadowolił. 
 – Mając koncesję na hurtową sprze-
daż alkoholu, z butelką wina schowaną 
w turystycznej lodówce w plecaku, ru-
szyłem do lokali i sklepów – śmieje się 
dziś Rafał Pawliński. – Częstowałem 
menedżerów, właścicieli, szefów barów. 
 Mieli kilka tysięcy litrów trunku. 
Od początku założyli, że trafi tylko 
do aglomeracji warszawskiej. – Po to, 
by móc skutecznie uzyskać informa-
cję zwrotną o reakcji klientów na nasz 
produkt – wyjaśnia Rafał Pawliński. –
Trudno byłoby jeździć po całej Polsce 
z takim pytaniem, a na mniejszym te-
renie jest to możliwe do zrealizowania. 

Alternatywa dla Mordor-
life i... cydru
W  tej chwili „Apple Paple” jest do-
stępne w blisko 40 miejscach w stolicy, 
w barach, kawiarniach, małych skle-
pach. Można je też kupić w internecie. 
Odbiorca, jakiego sobie nakreślili na 
początku producenci, to mieszkaniec 
miasta w wieku od 25 do 45 lat, otwarty 
na nowe smaki i doświadczenia, pra-
cujący w korporacji, ale tęskniący za 
swobodą, hipsterskim podejściem do 
życia. – Bliżej nam do „slow-life” niż 
do „Mordor-life” (życia korporacyjnego 
– przyp. red.) – tłumaczy Rafał Pawliń-
ski. – Ale chcieliśmy jednocześnie, aby 
nasze wino smakowało jak najszerszej 
grupie. Musiało być więc możliwie neu-
tralne w smaku. Polacy niechętnie piją 
wina wytrawne, dlatego zdecydowali-
śmy się na półwytrawne. Po takie mogą 
też sięgnąć ci, którzy z zasady wolą wina 
słodkie.
 „Apple Paple” jest produktem ze 

Wykreować rynek
Czekamy na pojawienie się 
konkurencji w kategorii 
jabłkowych win premium.  
To pomogłoby zbudować 
rynek i wytworzyć modę na 
ten trunek, tak jak powstała 
moda na cydr. 
Rafał Pawliński, 
współtwórca „Apple Paple”

Grosz dla winiarza

26-32 zł
tyle trzeba zapłacić za butelkę wina Apple 

Paple. 
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 Mieli kilka tysięcy litrów trunku. 
Od początku założyli, że trafi tylko 
do aglomeracji warszawskiej. – Po to, 
by móc skutecznie uzyskać informa-
cję zwrotną o reakcji klientów na nasz 
produkt – wyjaśnia Rafał Pawliński. –
Trudno byłoby jeździć po całej Polsce 
z takim pytaniem, a na mniejszym te-
renie jest to możliwe do zrealizowania. 

Alternatywa dla Mordor-
life i... cydru
W  tej chwili „Apple Paple” jest do-
stępne w blisko 40 miejscach w stolicy, 
w barach, kawiarniach, małych skle-
pach. Można je też kupić w internecie. 
Odbiorca, jakiego sobie nakreślili na 
początku producenci, to mieszkaniec 
miasta w wieku od 25 do 45 lat, otwarty 
na nowe smaki i doświadczenia, pra-
cujący w korporacji, ale tęskniący za 
swobodą, hipsterskim podejściem do 
życia. – Bliżej nam do „slow-life” niż 
do „Mordor-life” (życia korporacyjnego 
– przyp. red.) – tłumaczy Rafał Pawliń-
ski. – Ale chcieliśmy jednocześnie, aby 
nasze wino smakowało jak najszerszej 
grupie. Musiało być więc możliwie neu-
tralne w smaku. Polacy niechętnie piją 
wina wytrawne, dlatego zdecydowali-
śmy się na półwytrawne. Po takie mogą 
też sięgnąć ci, którzy z zasady wolą wina 
słodkie.
 „Apple Paple” jest produktem ze 

Wykreować rynek
Czekamy na pojawienie się 
konkurencji w kategorii 
jabłkowych win premium.  
To pomogłoby zbudować 
rynek i wytworzyć modę na 
ten trunek, tak jak powstała 
moda na cydr. 
Rafał Pawliński, 
współtwórca „Apple Paple”

Grosz dla winiarza

26-32 zł
tyle trzeba zapłacić za butelkę wina Apple 

Paple. 
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MARKETING 2015 - REKLAMA W 

W kwartalniku „piwniczka Smaków” sieci supermarketów delikatesowych „Piotr i Paweł” 
kupiliśmy reklamę naszego wina. Jest to powiązane z podpisaniem umowy na dystrybucję  

poprzez sieć sklepów tej marki.

piwniczka_PP_ApplePaple.indd   1 22.09.2015   22:25
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MARKETING 2015 - REKLAMA W 
PRZEDSIĘBIORCY@EU

Naszą reklamę zamieściliśmy także w kwartalniku PRZEDSIĘBIORCY@EU.  
Jest to wydawnictwo Europejskiego Forum Przedsiębiorczości.

piwniczka_PP_ApplePaple.indd   1 22.09.2015   22:25
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PLAN SPRZEDAŻOWO-
MARKETINGOWY 


NA ROK 2016
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CELE NA 2016

- POTENCJAŁ RYNKU

• Analogiczny do win jabłkowych rynek 
cydru w Polsce rośnie w tempie 500% 
w 2014 i prawdopodobnie 200% w 
2015 i w 2016 może osiągnąć wielkość 
25 milionów litrów  

• Jeśli rynek win jabłkowych ilościowo 
ocenimy tylko na 3% potencjału rynku 
cydru, da nam to 1 000 000 butelek, 
które możemy sprzedać w 2016.

Cydry
Wina jabłkowe
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CELE NA 2016

-SPRZEDAŻ

• My zamierzamy sprzedać 85 000 
butelek, czyli 8,5% tego potencjału 
(pamiętajmy, że wciąż jesteśmy jedyni 
na rynku na półce premium win 
jabłkowych, mamy ciekawy, znany już 
brand, mamy „przetartą” 
dystrybucję, sieci takie jak Piotr i 
Paweł, sklepy wolnocłowe na 
lotniskach, całą Warszawę…

Cały rynek win jabłkowych
Apple Paple (cel)
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CELE NA 2016

- PRODUKCJA

• Planujemy wyprodukować łącznie 85 000 butelek 

• w tym:  

• 53 333 butelek „Apple Paple 2015 Reserva półwytrawne” (analogiczne 
do Apple Paple 2014 Reserva) 

• 26 667 butelek „Apple Paple 2015 Reserva wytrawne” 

• 5 000 butelek „Apple Paple 2015 BIO” (analogiczne do Apple Paple 2014 
Reserva, lecz wyprodukowane z certyfikatem ekologicznym, przeznaczone głównie na eksport)
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CELE NA 2016 - SPRZEDAŻ

Sprzedaż w liczbie 
butelek

Maj
Czerwiec

Lipiec
Sierpień

Wrzesień
Październik

Listopad
Grudzień

0 6000 12000 18000

liczba butelek

Reserva półwytrawne
Reserva wytrawne
BIO
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CELE NA 2016

- SPRZEDAŻ

Zamierzmy rozwinąć 
dystrybucję na: 

•  całą Polskę (główny rynek) 

• Europa: Anglia, Francja, Niemcy 

• USA
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CELE NA 2016

- INWESTYCJE

• potrzebujemy doinwestować rocznik 2015 kwotą 
990 000 PLN brutto 

• Przeznaczymy ją głównie na koszty zakupu jabłek, 
dzierżawy linii produkcyjnej, koszty leżakowania 
oraz butelkowania i pakowania wina (60%).  

• 22%  z tej kwoty będzie przeznaczone na 
logistykę oraz marketing i wsparcie sprzedaży 
(głównie BTL, media społecznościowe i 
sponsoring) 

• 10% to koszty finansowania (obligacje), koszty 
operacyjne 7% oraz 1% rezerwa.

Produkcja wina
Logistyka
Rezerwa
Marketing
Koszty operacyjne
Koszty finansowe
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OBLIGACJE: APPLE PAPLE 
ROCZNIK 2015
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OBLIGACJE: APPLE PAPLE 
ROCZNIK 2015

Dlaczego obligacje? 
• Obligacje są jednym z kilku dostępnych sposobów na pozyskanie dokapitalizowania 

projektu Apple Paple, tak aby mógł sprostać oczekiwaniu rynku co do liczby 
dostępnych butelek rocznika 2015. Inne sposoby to wprowadzenie do firmy inwestora 
finansowego lub wprowadzenie inwestora branżowego. Obie te formy wiążą się z 
„rozwodnieniem” decyzyjności, wprowadzeniem zasad, którym podlegają korporacje, 
a nie mali, niezależni, nowocześni producenci. 

• Obligację pozwalają zachować niezależność małego przedsiębiorstwa 
fascynatów, która stanowi o jednym z czynników wyjątkowości marki Apple Paple. 

• Obligacje pozwalają każdemu z fanów naszego wina stać się inwestorem i przyczynić 
się nie tylko do wzrostu tego projektu na tak agresywnym i konkurencyjnym rynku 
alkoholowym, ale także po prostu godziwie i co bardzo ważne - bezpiecznie - 
na tym zarobić.
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OBLIGACJE: APPLE PAPLE 
ROCZNIK 2015

 Liczba i cena obligacji. 

• Oferujemy w tej serii tylko 110 obligacji  
po 9000 PLN. 

• Każda z obligacji jest oprocentowana  
w wysokości 10% w skali roku 

• Każda obligacja spełnia przepisy Ustawy 
z 15.01.2015 o Obligacjach, co pozwala je 
wprowadzać do obrotu rynkowego. 

• Dodatkowo oferujemy coś, co jest nieczęsto 
spotykane na rynku inwestycji finansowych…

10%
rocznie
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OBLIGACJE: APPLE PAPLE 
ROCZNIK 2015

Bezpieczeństwo inwestycji w obligacje 

• Jako jedyni na rynku dajemy zabezpieczenie każdej 
obligacji w postaci zastawu na towarze po cenie 
hurtowej z dodatkowym dyskontem -10%! 

• Kupując jedną obligację stajesz się właścicielem 
jednej palety (504 butelek) naszego wina Apple 
Paple wartej w hurcie 10 000 zł!  

• Każda sprzedana obligacja przyporządkowana jest jednej 
palecie (palety są oznaczone swoimi unikalnymi 
numerami), a ty kupując obligację w zestawie otrzymujesz 
dokument potwierdzający, która paleta  
(i z jakim rodzajem wina) będzie należeć do Ciebie.
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OBLIGACJE: APPLE PAPLE 
ROCZNIK 2015

Bezpieczeństwo inwestycji w obligacje 
• Do momentu wykupu przez nas obligacji jesteś właścicielem tylu 

palet wina, ile obligacji wykupiłeś. 

• Palety z winem są przez ten czas magazynowane w naszym 
dostosowanym do przechowywania wina magazynie.  

• UWAGA: zgodnie z Ustawą o Obligacjach w Umowie Obligacji nie 
ma opisanego zabezpieczenia, gdyż prawo wymaga, aby 
zabezpieczenie było ustanowione fizycznie przed datą emisji. 
Nasze zabezpieczenie ze względu na cykl produkcyjny powstaje 
na przełomie kwietnia i maja 2016, więc prawo zamiany obligacji 
na paletę wina (504 butelki) powstaje dopiero po tym momencie. 

• Dlatego jeśli będziesz chciał, w każdej chwili będziesz mógł 
zamienić swoją obligację na swoją paletę. Musisz nas tylko o tym 
poinformować z 5-dniowym wyprzedzeniem i dopiero od 
momentu jej wyprodukowania.
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OBLIGACJE: APPLE PAPLE 
ROCZNIK 2015

Wymagane dane dotyczące emisji 
obligacji  

 
Wszystkie szczegółowe informacje wg Ustawy (wg Ustawy o Obligacjach z dnia 15 
stycznia 2015, Dz.U. 2015 poz. 238) o naszej emisji, znajdują się w dokumencie 
"Propozycja nabycia obligacji Apple Paple rocznik 2015" , który jest w Aneksie 
niniejszejego dokumentu.  

W Aneksie znajduje się również Sprawozdanie finansowe wraz z informacją 
dodatkową sporządzone na dzień 30 września 2015 roku.  

Informacje zawarte w obu dokumentach pozwolą Ci na świadome podjęcie 
decyzji o zakupie obligacji.  

Ponieważ nasza emisja obligacji nie jest publiczna, Sprawozdanie finansowe jest 
udostępniane tylko osobom, które po zapoznaniu się z niniejszą ofertą będą realnie 
zainteresowane kupnem naszych obligacji. 

10%
rocznie
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Jeśli masz pytania dotyczące tej oferty, pisz na:  
jarek.golawski@winojablkowe.pl 
rafal.pawlinski@winojablkowe.pl
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Jeśli podjąłeś/łaś decyzję i chcesz kupić nasze obligacje to: 
1. skontaktuj się z nami 
2. otrzymasz od nas dodatkowe informację jak sfinalizować zakup obligacji 
3. po wpłacie pieniędzy dostaniesz certyfikat wpłaty a 31 grudnia otrzymasz Umowę 

Obligacji wraz z kuponem premii (Jeżeli nie sprzedamy 60 % z 110 obligacji do 31 
grudnia nasza emisja zostanie anulowana a Twoje pieniądze zostaną zwrócone) 

4. Po zabutelkowaniu i spaletowaniu wina otrzymasz mailem swój certyfikat z numerami 
twoich palet. 

5. 31 października 2016 otrzymasz zaproszenie do wykupu obligacji wraz z premią 10%

http://www.applepaple.pl
mailto:info@winojablkowe.pl?subject=
mailto:rafal.pawlinski@winojablkowe.pl
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ANEKS
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RAFAŁ PAWLIŃSKI
Nota biograficzna 
Rafał Pawliński. Od 15 lat: przedsiębiorca i ekspert w obszarze jakości obsługi klienta. 
Twórca kilku udanych start-upów: Agencja Ad Hoc Sp. z o.o. (zał. 2000), zona43 Sp. 
z o.o. (zał. 2007), Klubobus (zał. 2007), Klubokawiarnia Latawiec (zał 2011). Wieloletni 
dyrektor zarządzający w Dive Polska Sp. z o.o.. Obecnie całkowicie zaangażowany w 
firmę winiarską Apple Paple.


Doświadczenie zawodowe: 
Związany z rynkiem badań marketingowych i trade marketingu od 1999 roku.

2000 – 2006 współtworzenie i nadzorowanie realizacji wielu projektów trade 
marketingowych dla Simens Mobile i BenQ

2003 – 2013 przygotowywanie merytoryczne i organizacyjne projektów z obszaru 
jakości obsługi klienta i badań mystery shopping (kilkaset projektów)

2009 – 2013 zarządzanie polskim oddziałem międzynarodowej firmy badawczej

od 2014 odkrywanie branży winiarskiej :)


Prywatnie: 
Wielbiciel win i muzyki. Członek zespołu muzycznego Bloco Central i miłośnik muzyki 
barokowej. 
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JAREK GOŁAWSKI
Nota biograficzna 
Jarosław Goławski. Od ponad 16 lat: przedsiębiorca, kreatywny, strateg, praktyk 
marketingu. Założyciel i wieloletni Dyrektor Strategiczno-Kreatywny w agencjach: Brand 
Support Sp. z o.o. ( zał. 2004), Shake Hands Sp. z o.o. (zał. 2009) , wcześniej „Loco 
Studio” (zał. 1997 rok). Jako przedsiębiorca-inwestor zaangażowany w spółki w branże: 
informatyczną (eBrands Sp. o.o.), stoczniową (High 7 Sp. z o. o.), winiarską (Apple Paple Sp. z 
o.o.).


Od 7 lat: trener kreatywności, coach.  
Publicysta i trener z zakresu nowoczesnych strategii marketingowych.  

Doświadczenie zawodowe jako kreatywny strateg: 
Związany z rynkiem reklamowym od 1997 roku. 

1997 - 2004 założyciel i właściciel butiku branding’owego Loco Studio. Współpracował m.in. przy wprowadzaniu na rynek MTV Polska (rebranding z Atomic TV). 
Od 2004 założyciel i współwłaściciel agencji Brand Support Sp. z o. o.  W ciągu 15 lat pracował tam jako szef Strategii przy ponad 200 projektach wprowadzeń 
na rynek, rewitalizacjach, repozycjonowaniach produktów i marek, m.in dla.: Danone, Unilever, Diageo, PTC Era, Coty, Peugeot, PZU, Mazda, Mattel.

Współtworzył i nadzorował realizację wielu zintegrowanych kampanii reklamowych w Polsce i w Europie dla ponad 20 dużych korporacji międzynarodowych i 
ponad 100 marek (m.in.: Johnnie Walker, Bushmils, Baileys,  Barbie,  Astor, Rimmel, Danone Nations Cup,  Axe, Knorr, Cif, Rexona). 


Doświadczenie jako publicysta marketingowy: 
Od kilku lat regularnie publikuje swoje artykuły w polskich czasopismach branży reklamowej i marketingowej. Stały współpracownik miesięcznika „Marketing w 
Praktyce”.  Autor wielu artykułów z zakresu strategii, trendów marketingowych, marketingu zintegrowanego, marketingu wartości, mediów społecznościowych.


Doświadczenie jako szkoleniowiec, trener i coach: 
Wieloletni szkoleniowiec z zakresu kreatywności osobistej i zespołowej, strategii marketingowych, nowych mediów, sieci społecznych. W ramach stałego 
cyklu szkoleń Essentis (Marketing w Praktyce) regularnie szkoli w formule warsztatów otwartych pracowników największych korporacji i firm polskich z 
zakresu strategii marketingowych oraz wspierania kreatywności w biznesie. Przeszkolił pracowników m.in. takich firm jak PwC, Orange, Imperial Tobacco 
Polska,  Avans, Muszkieterowie, Energa, Poczta Polska oraz dziesiątki innych.

W ramach szkoleń prowadzonych przez Brand Support szkolił m.in. członków Polsko-Amerykańskiej Izby Gospodarczej (w tym PwC, HP), pracowników firm 
Citroen Polska, ZUS, Danone, Maspex.  
Od 2013 szkoli także w ramach projektu „Akademia Kreatywności” (akademiakreatywności.eu) firmy oraz osoby fizyczne chcące rozwijać swoje umiejętności 
kreatywne (indywidualne i grupowe). Do tej pory szkolił m.in. pracowników: Danone/Nutricia, BZWBK,  Diageo, Citi Handlowy, Kompania Piwowarska, 
Masterlease. 

Prywatnie: 
Audiofil, meloman muzyki klasycznej i jazzu, DJ, producent muzyczny.  Kolekcjoner lamp audio, płyt winylowych i starych muzycznych instrumentów 
elektronicznych. Rowerzysta crossowy, żeglarz.
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